



communiqué

N^o: 148
No.:

NOVEMBER 4, 1983

LE 4 NOVEMBRE 1983

MINISTER ALLAN J. MACÉACHEN TO MEET CANADA-ISRAEL COMMITTEE

The Honourable Allan J. MacEachen, Deputy Prime Minister and Secretary of State for External Affairs, announced today that he has requested a meeting with the Canada-Israel Committee at the earliest possible opportunity to discuss concerns expressed by the Committee about his recent visit to the Middle East. Mr. MacEachen hopes that through this meeting he will succeed in alleviating these concerns.

* * *

LE MINISTRE ALLAN J. MACÉACHEN RENCONTRERA LE COMITÉ CANADA-ISRAËL

L'honorable Allan J. MacEachen, vice-premier ministre et secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, a annoncé aujourd'hui qu'il a demandé à rencontrer dans les meilleurs délais le Comité Canada-Israël afin de discuter des préoccupations exprimées par ce dernier au sujet de sa visite récente au Moyen-Orient. M. MacEachen espère que cette réunion lui permettra d'apaiser les préoccupations du Comité.

- 30 -